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Slawomir Brzeg

Radny RM w Kole

Do burmistrza m. Kota

Mam kilka pytad odno6nie kamer monitoringu w naszym

mieScie:

L,.Czyjajest kamera na wie2y ratuszowej

2.czyje sa przylqcza Swiattowodowe do kamer monitoringu

3.lle kosztuje dzier2awa sieci Swiattowodowej od sp. Kolnet

4.Kto wykonuje konserwacjq sieci Swiattowodowej i kamer

5.lle mamy wszystkich kamer w mieScie i przez kogo sq

obslugiwane
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Slawomir Brzeg


